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Stämmoprotokoll – Sundby‐Kuggebro Samfällighetsförening 2022 

Datum: torsdagen den 31 mars  

Plats: Sävja kyrka, Stora salen  

Tid: 19.00 

Närvarande 

1. Tommy Eklund (K1) 

2. Sofie Lagerstedt (K5A) 

3. Shpend Salihi (K5B) 

4. Lena Nilsson Wiil (K10) 

5. Britt Johansson (K9)  

6. Mats och Birgitta Medeen (K12) 

7. Stefan Jansson (K15) 

8. Annica Hedemann (K16) 

9. Ali Maanikhah (K18) 

10. Kristina Jäderwill och Sven Person (K21) 
11. Anders Léman (K20) 

12. Bengt Näslund (K23) 
13. Birgitta Carlström och Stefan Larsson (K22) 

14. Margareta Cassman (K 24) 

15. Linus Moëll (K13) 

1. Mötets öppnande 

Ordförande Annica Hedemann hälsade välkommen och förklarade därefter mötet öppnat.  

2. Fråga om årsmötet behörigen utlysts 

Närvarande fastslog att årsmötet behörigen utlysts. 

3. Godkännande av dagordning för mötet 

Dagordningen godkändes. 

4. Val av ordförande och sekreterare för mötet 

Till ordförande för mötet valdes Annica Hedemann och till sekreterare Lena Nilsson Wiil. 

5. Val av två justeringsmän att jämte ordförande justera dagens protokoll samt verkställa förekommande 
röstsammanräkning 

Till justeringsmän att jämte ordförande justera dagens protokoll samt att verkställa förekommande 
röstsammanräkning valdes Ali Maanikhah och Linus Moëll. 

6. Styrelsens och revisorernas berättelse 

Ordförande Annica Hedemann föredrog verksamhetsberättelse och årsredovisning.  
Samtliga handlingar tillgängliga på föreningens hemsida under rubrik Medlemsmöten. 
Revisor Kristina Jäderwill presenterade revisorernas berättelse i vilken revisorerna föreslår ansvarsfrihet 
för styrelsen samt att resultatet fastställs och balanseras i ny räkning. 

7. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen 

Årsmötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet för det gångna räkenskapsåret. 

8. Framställning från styrelsen eller motioner från medlemmarna 

a) Motion angående Stadgeändringar § 5 Styrelse och Revison. Stämman röstar enligt styrelsens förslag, se 
bilaga 1. 
Styrelsen föreslår ändring av punkt 2 (§ 5 Styrelse ‐ säte, sammansättning), ”suppleanter reduceras till 1” 
till att istället lyda ”För föreningen skall finnas en styrelse med säte i Uppsala kommun. Styrelsen skall 
bestå av minst 3 och högst 5 ledamöter och minst 1 och högst 3 suppleanter.” Styrelsen bifaller motionen 
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med föreslagen ändring och ber årsmötet godkänna styrelsens förslag. Styrelsen för Sundby‐Kuggebro 
Samfällighetsförening, 2022‐03‐13. 

b) Motion angående Dagordning § 15 vid ordinarie stämma. Stämman röstar enligt styrelsens förslag, se 
bilaga 2. 
Styrelsen föreslår istället en ändring av punktens namn till ”Informations‐ och frågestund” enligt nuvarande 
normalstadgar som Lantmäteriet tillhandahåller. Styrelsen avslår motionen och föreslår därmed att 
årsmötet röstar emot den föreslagna stadgeändringen och istället antar stadgeändring enligt styrelsens 
förslag. 
Styrelsen för Sundby‐Kuggebro Samfällighetsförening, 2022‐03‐13. 

c) Styrelsens proposition om medlemskap i Villaägarna – mötet bifaller styrelsens förslag, se bilaga 3. 
Styrelsen har under det gångna året utvärderat om samfällighetsföreningen bör ha ett serviceavtal med 
Villaägarna. Fördelar med serviceavtal är tillgång till Villaägarnas rådgivning, försäkringar**, webbsida,  
delägarförteckning, rabatter på utbildningar m.m. Därför föreslår styrelsen stämman att bifalla styrelsens 
förslag om att teckna ett serviceavtal med Villaägarna. 
2022‐02‐10 Styrelsen Sundby‐Kuggebro Samfällighetsförening. 

d) Styrelsens proposition om klippning av granhäcken, mötet bifaller styrelsens förslag, se bilaga 4. 

Vid årsmöte 2020 fattades beslut om klippning av granhäcken varje år. Styrelsen har tagit in offerter, två  
stycken, som indikerar en kostnad på 10‐15 000 kr per klippning/tillfälle. Då styrelsens uppfattning är att 
kostnaden i förhållande till nytta inte står i proportion ser styrelsen det angeläget om att överväga 
klippning vartannat år istället för att inte behöva höja årlig utdebitering. Därför föreslår styrelsen stämman 
att bifalla styrelsens förslag om att klippning av granhäcken ska göras vartannat år. 
2022‐02‐10 Styrelsen Sundby‐Kuggebro Samfällighetsförening 

9. Ersättning till styrelsen och revisorerna  

Årsmötet beslutade i enlighet med tidigare årsmöten att ingen ersättning ska utgå till styrelsen eller till 
revisorerna. 

10. Styrelsens förslag till utgifts‐ och inkomststat 

Ordförande Annica Hedemann presenterade styrelsens förslag till utgifts‐ och inkomststat gällande för de 
kommande 12 månaderna. Mötet godkände förslaget. 

11. Fastställande av medlemsavgifter 

Mötet beslutade att årsavgiften till föreningen ska vara oförändrad, 3 000kr/år.  
Faktura delas ut av kassören. Rabatt på medlemsavgiften för L Dannfors, Danmarks‐Åby, enligt styrelsens 
förslag. 

12. Val av styrelse  

Valberedningens förslag till styrelse: 
Ordförande  Annica Hedemann K16, nyval (2år) 
Ledamot   Birgitta Carlström, K22, nyval (2 år)  
Styrelsesuppleant  Annika Moëll, K13, omval (1år) 
Styrelsesuppleant  Stefan Jansson (K15), nyval (1år) 
Styrelsesuppleant  Anders Léman, K20, omval, (1år) 

Ledamoten Lena Nilsson Wiil, K10, kvarstår då mandatet utgår först nästa år. 
Mötet beslutade enligt valberedningens förslag. 

13. Val av revisorer 

Valberedningens förslag till revisorer: 

Revisorer, ordinarie  Kristina Jäderwill, omval (1år) 

  Mats Medeen, omval (1år) 

Revisorssuppleant   Henrik Rosendal, omval (1år) 
Mötet beslutade i enlighet med valberedningens förslag. 
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14. Val av valberedning 

Mötets förslag och beslut till valberedning: 
Valberedning  Ragnvald Clayhills Hedemann, omval (1år), sammankallande 
  Bengt Näslund, omval (1år) 

15. Övriga frågor 

a) Styrelsens förslag till Fixar‐städ‐dagar 2022 antas. 
Vår – 7 maj 

Höst ‐ 19 september 

b) Parkering i området, styrelsen informerar med stöd av föreningens hemsida på duk via projektor. 

Samfällighetsföreningens medlemmar hittar information på föreningens hemsida under rubrik På området 

med underrubrik Parkering och under rubrik Välkommen till Kuggebro!  

Mötet uppmärksammas på att föreningen inte har någon permanent gästparkering. Veckan innan 

årsstämma har styrelsen genom en informationslapp på fordon parkerade på föreningens gräsmatta 

uppmärksammat fordonsägare, ”Parkering av bilar, fordon, är ej tillåtet på Gemensamhetsanläggning 

GA:2”, gräsmatta.  

Undantag för föreningens medlemmar beskrivs på hemsidan under tidigare nämnda rubriker. 

c) Hastighet, fordon, i området.  

Från infart väg 255, max 30km/h. Från farthinder Välkommen till Kuggebro, max 20 km/h. 

16. Meddelande av plats där stämmoprotokollet hålls tillgängligt 

Årsmötet beslutade att stämmoprotokollet kommer att finnas tillgängligt på http://www.kuggebro.eu och 

skickas via e‐post till medlemmarna.  

17. Mötet avslutas 

Ordförande tackade medlemmarna och avslutade mötet. 

 

 

 

 

Vid protokollet      Justeras, ordförande 

 

 

 

 

Lena Nilsson Wiil      Annica Hedemann 

 

 

 

 

Justeras        Justeras 

  

 

 

 

Ali Maanikhah      Linus Moëll 

 


